
Fra: Lene og Jonas Fabricius-Bekker
Date: fre. 24. mar. 2023 kl. 16.37
Subject: Forslag til belysning sfa. indbrud
To: <gfkaalmarken@gmail.com>

Kære Grundejerforening,

Jeg har stillet et spørgsmål på facebook, for at lodde stemningen for at vi tænder alt vores
lys i foreningen sfa. de tre indbrud der har været på under én uge.

Der tikker lige så stille mange likes ind, så min vurdering er, at rigtig mange er positivt
stemt for det, sikkert også fordi el-priserne er blevet normale igen.

Jeg kender ikke arbejdsgangen i en grundejerforeningen ift. ændringer eller beslutninger
vedrørende sådanne, men jeg ville meget gerne om det kunne blive taget op ( og gerne
hurtigst muligt set i lyset af at vi måske står overfor en længere og måske omfattende
indbrudsbølge).

Med venlig hilsen,
Lene
Sandløkken 34


